Summary Notes of the 1st ARB Meeting 2015-2016

Date: 23 July 2015

2015-2016 年度第 1 次建築師註冊管理局會議簡要

日期:2015年7月23日

## 1) Election of Chairman and Vice-chairman of the Board

管理局主席、副主席選舉

CHEN Marvin and KWAN Kwok Lok Joseph were elected amongst the ARB as the ARB Chairman and Vice-chairman for 2015-2016.

陳沐文和關國樂當選為建築師註冊管理局 2015-2016 屆主席和副主席。

Their term of office was commencing 23 July 2015 until 16 May 2016 in accordance with the Gazette of ARB membership 2015-2016.

根據憲報,他們任期由 2015 年 7 月 23 日至 2016 年 5 月 16 日。

## 2) Appointment of Chairman for Committees

委員會主席任命

Registration Committee Chair: CHAN Chak Bun

Education and Accreditation Committee Chair: WAI Chui Chi Rosman

House Committee Chair: TANG Wai Man Tony

Legal Affairs Committee Chair: KWAN Kwok Lok Joseph

註冊事務委員會主席:陳澤斌先生

教育及評審資格委員會主席:衛翠芷博士

聯席委員會主席:鄧偉文先生 法律事務委員會主席:關國樂先生

Membership of the above Committees was posted to ARB website http://www.arb.org.hk/AboutUS.html on 9 October 2015

上述委員會成員資訊已於 2015 年 10 月 9 日上傳到建築師註冊管理局網頁 http://www.arb.org.hk/AboutUS.html

## 3) Education & Accreditation Committee

教育及評審資格委員會

- 3.1 Nomination of ARB representative to Internal Vetting Panel (IVP) for vetting HKIA-ARB Professional Assessment (PA) 2015 3rd Quarter and 4th Quarter Question Papers
- 3.1 建築師註冊管理局提名代表內部審查小組審查香港建築師學會/建築師註冊管理局 專業測評 2015 年第 3 季度和第 4 季度-問題試卷

The Board agreed to appoint CHU Hoi Shan as ARB representative to IVP for vetting HKIA-ARB PA 2015 - 3rd quarter and 4th quarter question papers. 管理局同意任命朱海山作為建築師註冊管理局代表內部審查小組審查香港建築師學會/建築師註冊管理局專業測評 2015 年第 3 季度和第 4 季度-問題試卷

- 3.2 HKIA-ARB Professional Assessment (PA) 2015- 2nd Quarter Papers 3, 4 and 5
- 3.2 香港建築師學會/建築師註冊管理局專業測評 2015 年第 2 季度-試卷 3,4 和 5

Results of HKIA-ARB PA 2015 - 2nd Quarter -Papers 3, 4 and 5 were as follows:

Paper 3 - Building Structures -38.24%

Paper 4 - Building Services & Environmental Controls - 27. 46%

Paper 5 - Building Materials & Technology - 55.97%

香港建築師學會/建築師註冊管理局專業測評 2015 年第 2 季度-試卷 3,4 和 5 結果如下:

試卷 3-建築結構-通過率為 38.24%

試卷 4-建築設備與環境管理-通過率為 27. 46%

試卷 5-建築材料與技術-通過率為 55.97%

## 4) Appointment of Inquiry Committee Panel

研訊委員會小組任命

The Board endorsed the following 17 members who expressed interest to join ARB Inquiry Committee service starting 23 July 2015 to 16 May 2016.

管理局委任以下有意加入建築師註冊管理局研訊委員會的 17 名會員,任期由 2015 年 7 月 23 日至 2016 年 5 月 16 日。

- 1. CHAN Kok Lin Roger 陳國麟
- 2. CHAN Wai Fong Esther 陳慧芳
- 3. CHEN Seng Tek Stuart 陳升惕
- 4. HO Kin Wai Stephen 何建威
- 5. IE Szue Hong Herbert 餘斯航
- 6. IP Tai Wing Vincent 葉大永
- 7. LAI Chi Leung Henry 賴志良
- 8. LIM See Wai David 林泗維
- 9. LAU Kam Sing Dickie 劉錦勝
- 10. LAU Kwing Lam Glenn 劉炯林
- 11. LI Kwok Hing 李國興
- 12. MA Kin Tang Craig 馬健騰
- 13. NG Cheuk Yee John 伍灼宜
- 14. SUEN Chung Keung Daniel 孫頌強
- 15. TAM Kwok Chi 譚國治
- 16. WONG Po Lung John 王寶龍
- 17. WONG Ying Fai 黃盈輝